
Technisch overleg (digitaal) Jaarstukken 2019 op maandag 8 juni 2020 
 
 
VVD en PvdA/GroenLinks 
 

 Blz 9 Bezetting staat vermeld per 1.000 inwoners 
Vraag: Hoeveel fte bedraagt het werkelijk aantal medewerker 
Per 31-12-2019 is de bezetting: 316,68 FTE (incl. 5 FTE College B&W) 
Vraag: Zijn er verschuivingen in fte’s als gevolg van zelfsturing 
Nee, zelfsturing is op zich zelf geen reden voor verschuivingen in de personele bezetting. 
Vraag: Kan er een vergelijking worden aangeleverd op fte niveau van de laatste 3 jaren. 
 

Team 31-12-2019 31-12-2018 31-12-2017 

Griffie 2,61 2,00 2,00 

Directie en strategie 5,89 6,89 6,94 

Openbare Ruimte 17,84 16,44 18,50 

Buitendienst 53,44 53,34 47,23 

Omgevingsontwikkeling 26,76 26,78 26,19 

Maatschappelijke Ontwikkeling 23,53 19,19 19,19 

Klant Contact Centrum 26,53 28,48 27,64 

Vergunningen, Toezicht en Handhaving 29,27 28,78 28,67 

Werk, Inkomen Jeugd en Zorg 52,18 50,67 50,76 

Beheer en Uitvoering - 20,42 19,03 

Advies en Control 35,28 27,65 26,88 

Informatisering en Automatisering 37,35 28,50 26,81 

Algemene dienst + trainee's 1,00 4,00 2,00 

 311,68 313,13 301,84 

 
De toename van de bezetting tussen 2017 en 2018 werd veroorzaakt door: 
 + 6,5 FTE m.b.t. afvalinzameling die door eigen medewerkers wordt uitgevoerd i.p.v. 
    externen 
 + 2,5 FTE m.b.t. schuldhulpverlening die niet langer wordt uitbesteed maar door eigen  
    medewerkers wordt uitgevoerd. 
 + 1,0 FTE m.b.t. invoering van privacywetgeving waardoor nieuwe functies ontstaan en  
     wettelijk verplicht moeten worden ingevuld. 
 + 2,0 FTE m.b.t. tijdelijke dubbele bezetting van functies bij openbare ruimte vanwege  
    overdracht van werkzaamheden als gevolg van de pensionering van een tweetal  
    medewerkers. 
 

In 2019 is het team Beheer en uitvoering opgeheven en zijn de medewerkers verdeeld over de 
teams Advies en control, Informatisering en automatisering en Maatschappelijke ontwikkeling. 

 
 

 Blz 10 indicatoren 
Vraag: waarom staan er in de begroting 3 indicatoren méér opgenomen dan in de 
jaarstukken? 
In 2019 zijn de indicatoren geactualiseerd. Deze actualisaties worden gepubliceerd in de 
Staatscourant. Belangrijkste reden van de actualisatie is dat sommige indicatoren zijn komen 
te vervallen omdat er niet langer voldoende updates beschikbaar worden gesteld voor deze 
indicatoren. Hierdoor zijn deze indicatoren niet meer duurzaam; zoals bijvoorbeeld de 
ziekhuisopname na verkeerongeval met een fietser en met een motorvoertuig. 

 

 Blz 17 onder punt 1.2 Voorbereiding herinvulling locatie Kömhof in Panningen 
Vraag: Waar is dit, kan dit worden toegelicht? 



Het betreft het voormalige installatiebedrijf Baderie Kömhoff met bijbehorende showroom op 
de hoek JF Kennedylaan/Steenstraat in Panningen. De eigenaar heeft gevraagd naar de 
mogelijkheden voor deze locatie om hiervoor uiteindelijk een nieuwe invulling aan te geven. 

 

 Blz 22 onder punt 4.2 Deelname klimaattafel landbouw 
Vraag: Wat zijn de resultaten hiervan? 
De gemeente Peel en Maas is deelnemer in de Regionale werkgroep Agro & Food. Deze 
werkgroep is door de VNG gevraagd om de gemeenten te vertegenwoordigen aan de 
Klimaattafel Landbouw en Landgebruik. 
 

 Blz 24 onder 6.3 We bouwen op de juiste plek 
Vraag: kan er nog in iedere kern gebouwd worden? 
Woningbouwbehoefte onderzoek heeft aangetoond dat in iedere kern ruimte is om te bouwen. 
 

 Blz 27 onder 7.4 punt 2.6 We dragen de zorg voor woonwagens en/of standplaatsen over aan 
de woningcorporaties 
Vraag: Waarom doen we dit en wat zijn de kosten? 
Het is een proces dat al een paar jaar loopt. Primair is zorgen voor huisvesting een taak van 
de woningbouwcorporatie.  

 

 Blz 27 We hebben in 2019 11 startersleningen verstrekt 
Vraag: Is dit aantal juist? In de schriftelijke beantwoording van vragen m.b.t. de  

  Commissievergadering van 26 mei 2020 staat namelijk het aantal van 7 vermeld? 
In 2019 zijn 7 toewijzingsbrieven verzonden aan mensen die  een starterslening aangevraagd 
hadden. De feitelijke verstrekking van de lening kan later zijn waardoor er in 2019 leningen 
zijn verstrekt die reeds in 2018 zijn toegewezen.  

 

 Blz 29 Meer uren voor beleidskader wonen  
Vraag: Hoeveel hebben we vanaf 2014 uitgegeven aan de woonvisie? 
Vanaf 2014 tot en met 2019 zijn er 8.418,5 uur besteed aan het beleidskader 
wonen/(lokale)woonvisie. Daarnaast is aan onderzoeken e.d. € 43.892,25 uitgegeven. 
 

 Blz 34: Verzoek het woord “lager” aanpassen in de zin “De kapitaallasten zijn iets lager dan 
begroot”.  
De tekst moet zijn De kapitaallasten zijn iets hoger dan begroot 

 

 Blz 37: Verzoek een ander woord in positieve zin voor het woord “debet” in de zin “Het “Wij 
maken werken van werk”-platform is er mede debet aan dat we ook dit jaar weer een hoge 
uitstroom hebben gerealiseerd”.  
Dit is een mededeling en geen vraag dus verder niet beantwoord. 
 

 Blz 44 onder 4.3 Bij 11 zaken is fraude geconstateerd, 
Vraag: Wat is hiervan de opvolging geweest? En is er een trend te ontdekken? 
Bij de geconstateerde fraudegevallen zijn in 14 zaken de uitkeringsaanvragen afgewezen en 
in de overige zaken is de uitkering aangepast (verminderd) en – daar waar nodig- uitkering 
teruggevorderd.  
 

 Blz 56 Hogere lasten Huishoudelijk werk 
Vraag: Hoeveel aanvragen/toekenningen zijn er per kern in 2018 en 2019 
 

 2018  2019  

 Maatwerk* Pilot Totaal  Maatwerk* Pilot Totaal 
stijging 

% 

Baarlo 136 1 137  155 1 156 13,87% 

Beringe 3 31 34  2 30 32 -5,88% 

Egchel 1 6 7  2 7 9 28,57% 

Grashoek 6 20 26  7 32 39 50,00% 

Helden 98 5 103  16 131 147 42,72% 



Kessel 8 110 118  8 116 124 5,08% 

Koningslust 1 20 21  1 26 27 28,57% 

Maasbree 22 155 177  19 189 208 17,51% 

Meijel 23 143 166  20 168 188 13,25% 

Panningen 193 4 197  221 8 229 16,24% 

 491 495 986  451 708 1159 17,55% 

 
* Maatwerkvoorziening :  

-Cliënten / inwoners die meer dan 3 uur hulp per week krijgen (alle kernen) 
-voor niet-pilot dorpen (in 2019 Baarlo en Panningen) zijn dit alle cliënten /  
 inwoners die Hulp in de huishouding ontvangen 

 

 Blz 77 Voorbereidingskrediet Kloosterstraat 
Vraag: wanneer komt dit in de raad aan de orde en wat zijn de kaders 
Prisma is de bouwheer van het IKC aan de Kloosterstraat. Samen met Hoera wordt dit IKC 
ontwikkeld. Zij zijn nu ruim een half jaar bezig met de voorbereidingen en hebben een eerste 
concept gereed. De kaders hiervoor staan in het IHP 2014-2023, maar zoals bekend zijn met 
name de financiële kaders hiervoor niet meer actueel. Ook de leerlingenaantallen waarmee 
men wil werken zijn aanleiding om de volgende stap te nemen, namelijk het vaststellen van de 
definitieve uitgangspunten bij dit project. Om een eerste indruk te krijgen van de reactie van 
de omgeving, zijn buurtbewoners al in een vroeg stadium op de hoogte gebracht. Nu is het 
tijdstip aangebroken om een voorstel voor de definitieve uitgangspunten te doen en met de 
raad hierover om tafel te gaan. Deze bijeenkomst vindt zo snel mogelijk plaats na het 
zomerreces. 
 

 Blz 87 onder 2.6 Cittaslow 
Vraag: Wat zijn de kosten geweest in 2019 

 

KOSTEN CITASLOW 2019 

Omschrijving Bedrag 

Bijdrage 2019 Cittaslow algemeen en Nederland 3.750,00 

Representatie en bijwonen bijeenkomst in Italië 2.508,82 

TOTAAL 6.258,82 

 

 Blz 92 Onder 1.4 Zijn er gelden gegaan naar E2 Anders?  
In 2019 zijn er geen gelden naar E2 Anders gegaan. 

 

 Blz 109 Vraag: Wat zijn de representatiekosten in 2019 van het college begroot/werkelijk  
 

 
 

Omschrijving 
Bedrag 
Begroot 

Bedrag Werkelijk SALDO 

Advertenties, representatie e.d.           73.842,00               69.349,00             4.493,00  

Kosten nieuwjaarsreceptie             5.500,00                4.660,84                839,16  

Kosten sleuteloverdracht           20.000,00               22.612,69            -2.612,69  

Kosten koningsdag             8.000,00                9.628,36            -1.628,36  
Kosten viering gouden 

bruidsparen             7.000,00                8.479,66            -1.479,66  

         114.342,00            114.730,55              -388,55  

    
Kosten 2018                   126.400,00   

 

 Blz 142 Vraag:  
- Kan er een uitsplitsing worden gegeven van de verblijfsbelasting en de toeristenbelasting? 



- Hoeveel bedraagt het aantal arbeidsmigranten  (waarvoor de verblijfsbelasting is bedoeld) 
in 2018 en in 2019 

- Hoeveel arbeidsmigranten hebben zich ingeschreven? 
-  

Verblijfsbelasting 2018 2019 

Arbeidsmigrant € 286.130 € 279.112 

Toerist € 525.333 € 526.146 

Totaal € 811.463 € 805.258 

 
CDA 
 

 Blz 17 onder punt 1.2 Voorbereiding herinvulling locatie Kömhof in Panningen  
Vraag: Kan dit worden toegelicht? Verzoek om de raad hierover bij te praten  
Het betreft het voormalige installatiebedrijf Baderie Kömhoff met bijbehorende showroom op 
de hoek JF Kennedylaan/Steenstraat in Panningen. De eigenaar heeft gevraagd naar de 
mogelijkheden voor deze locatie om hiervoor uiteindelijk een nieuwe invulling aan te geven. 
 

 

 Blz 19 onder punt 2.4 P10 gemeenten  
Vraag: Wat levert de samenwerking met de P10 gemeenten ons op? Graag terugkoppeling? 
Verzoek om de raad hierover bij te praten 
Peel en Maas is een actief lid van de P10.  Binnen de P10 spelen veel onderwerpen die 
herkenbaar zijn voor de gemeente Peel en Maas. Wethouder Sanders is lid van het DB en is 
verantwoordelijk voor de programmalijn ‘Samenspel met de Stad’. In dit kader is samen met 
Platform 31, de G40 en het Ministerie van Binnenlandse Zaken een onderzoek gedaan naar 
de koppeling tussen de energietransitie en leefbaarheid op het platteland. Het rapport met de 
titel ‘De energietransitie als verbinder van Stad en Platteland’ is onlangs verschenen.  
Het P10 netwerk helpt in de lobby richting het Rijk en VNG. Omdat deelnemers veelal 
dezelfde opgaves hebben. Bovendien is kennisuitwisseling in dit samenwerkingsverband van 
belang voor de robuustheid van het samenwerkingsverband als ook voor iedere individuele 
deelnemer. 
 

 Blz 176 tabel tarievenoverzicht (= percentage van de waarde) 
Vraag: Gebruiksbelasting niet-woningen is in 2018 én in 2019 gelijk: 0,1604% 
Hoe kan dit, gezien de 1% stijging van de OZB-opbrengst? 
In de jaarstukken staan niet de juiste tarieven v.w.b. 2019.  
De juiste tabel luidt: 

Tarievenoverzicht OZB   
(= percentage van waarde)   

Peel en Maas 2019 2018 

Gebruikersbelasting niet-woningen 0,1597% 0,1604% 

Eigenarenbelasting woningen  0,1015% 0,1042% 

Eigenarenbelasting niet-woningen  0,1994% 0,2003% 
 
Lokaal Peel en Maas en AndersNu 
 

 Blz 10 Het aantal verwijzingen naar Halt is gedaald van 83 naar 33 
Vraag: Wat is hiervan de oorzaak? 
In de tabel met verplichte indicatoren staan ook gegevens die niet afkomstig zijn de gemeente 
maar van andere instanties. Zo worden de verwijzingen naar HALT niet door de gemeente 
maar door de politie gedaan en beschikken wij dus ook niet over de onderliggende data.  
De exacte oorzaak van de daling is dus ook niet bij ons bekend. 
 

 Blz 20 Vrijetijdseconomie  
Vraag: Hoeveel recreatieve bedrijven heeft Peel en Maas, met onderverdeling koplopers, 
middenmoters en bedrijven aan de onderkant van de markt?  

Van de 73 recreatieve bedrijven zijn er 23 koplopers en 50 middenmoters 



 

 Blz 21 onder punt 4.1 staat 3 concrete voorbeelden vermeld van projecten waarin de thema’s 
klimaat enz. vermeld stonden  
Vraag: Zijn er ook voorbeelden van kleine opgaves met grote effecten? 
 
We maken werk met werk (wegen/groen/riolering/verkeer). Groen wordt anders ingericht en 
beheerd. Wadi’s worden biodivers ingericht in plaats van gras, als dat mogelijk is. Tevens 
rekenen we ons hele rioolstelsel 1x per 5 jaar helemaal door ( is basisrioleringsplan = BRP) 
Met kleine ingrepen wordt het dan weer geoptimaliseerd. Dit BRP vormt de basis van het 
hydraulisch functioneren van het rioolstelsel en is onderdeel van het Gemeentelijk 
rioleringsplan (GRP). 
Het afkoppelen willen binnen rioleringsprojecten laagdrempeliger maken. Nu geldt voor de 
afkoppelsubsidie 60 mm berging op eigen terrein creëren. Dat kan vaak alleen als je je tuin 
en/of inrit op de schop neemt. Nu zouden we graag iedere regendruppel van het stelsel 
afhalen, wanneer er toch al een hemelwaterstelsel wordt aangelegd. Dit kan door het 
hemelwater via (onverharde) tuinen oppervlakkig naar de weg te brengen waar het restant in 
het hemelwaterstelsel stroomt en in de omgeving infiltreert. Een kleine moeite zonder al te 
veel ingrijpen op particulier terrein met bijkomend effect: mensen zien water stromen en 
infiltreren. 
 

 Blz 22 onder punt 4.2 Klimaattafel  
Vraag: wat is dit, en wat is hierin de rol van de gemeente? Verzoek om de raad hierover bij te 
praten 
 
Peel en Maas speelt een regionale rol als het gaat om landbouw. Als vertegenwoordiger van 
de regio speelt Peel en Maas een rol op de klimaattafel landbouw. (zie ook opmerking 
hiervoor) 
Aan de Klimaattafel wordt met stakeholders als LTO, Vion, Friesland-Campina, Rabobank 
Nederland, Natuur & Milieu, Greenpeace, ministerie LNV, IPO e.a. gesproken over de CO2 
opgave van de Landbouwsector. Wij vertegenwoordigen in dit overleg de VNG. In dit overleg 
komen diverse onderwerpen zoals maatregelen op stalniveau, CO2 footprint, landgebruik 
maar ook gezond en veilig voedsel en verdienmodellen voor de boer. 

 

 Blz 22 bereikbaarheid 
Vraag: Is er al 5G beschikbaar in Peel en Maas? Hebben wij te maken met 5G? 
Landelijk zijn de verschillende netwerk-operators bezig met het uitrollen van hun 5G (5e 
generatie) telecom-netwerk. Dit is niet gemeente afhankelijk maar een landelijk proces. Ook 
binnen de grenzen van Peel en Maas zal dit dus gebeuren. De verschillende operators gaan 
verschillend om met de wijze waarop en wanneer dit gebeurt. Dit is namelijk afhankelijk van 
een aantal technische en praktische uitgangspunten. Wat op dit moment de actuele stand van 
zaken met betrekking tot de dekking van het 5G-netwerk binnen onze gemeente is, is niet 
bekend.  
 
Wel is het zo dat de gemeente regelmatig contact heeft met de verschillende 
netwerkoperators. Het laatstelijk gehouden overleg met de operators heeft geleerd dat ten 
behoeve van het nieuwe 5G-netwerk binnen de gemeente Peel en Maas in principe geen 
nieuwe opstelpunten hoeven te worden gerealiseerd  / gebouwd. Dekking zou bereikt kunnen 
worden met behulp van de bestaande opstelpunten en het aanpassen van de reeds 
aanwezige techniek. 
 

 Blz 41 onder punt 2.1 Aanvragen digitaal  
Vraag: 
- Hoeveel aanvragen zijn er in 2019 digitaal/analoog ingediend? 
- Wordt digitaal eerder aangevraagd omdat dit minder belastend is? 
In 2019 zijn 40% van de aanvragen bijzondere bijstand digitaal ingediend en de overige 60% 
schriftelijk (analoog).  
Of het digitaal aanvragen minder – of meer- belastend is, is een persoonlijke ervaring/gevoel.  
Voor de een is digitaal aanvragen gemakkelijk en voor de ander juist een probleem.  
Van professionele begeleiders, zoals bewindvoerders, weten wij dat digitaal aanvragen de 
voorkeur heeft. Dit is voor ons ook de reden geweest om naast het schriftelijk aanvragen, ook 



de digitale versie beschikbaar te stellen. Op deze manier kunnen onze inwoners hierin een 
zelf keuze maken die het beste bij hun past. 
 

 Blz 43 onder punt 3.3 De eerste resultaten zijn zeer positief 
Vraag: Waaruit blijkt dat, en wat zijn de tops en flops? 
Door de gezamenlijke aanpak kan snel gehandeld worden en weten huurders, 
woningcorporaties en hulpverleners van elkaar waar iedereen mee bezig is en welke stappen 
nog genomen moeten worden.  
Bij een betalingsachterstand van 2 maanden ontvangen wij een signaal van de 
woningcorporatie en gaan we meteen op huisbezoek, samen met maatschappelijk werk.  
Het aantal aanmeldingen voor dreigende huisuitzetting zijn daardoor op 1 hand te tellen en 
komen nooit meer onverwachts doordat wij in vroeg stadium al betrokken worden bij 
betalingsachterstanden.  
 
De afzonderlijke trajecten, zoals incasso woningcorporaties, schuldhulpverlening en 
maatschappelijk werk, worden op elkaar afgestemd. Hierdoor kan snel en efficiënt gehandeld 
worden. Dit is in het belang van alle betrokken partijen. Door dit te doen in overleg met de 
huurder is ook voldaan aan de privacyreglementen (AVG). 
 
Er zijn geen negatieve ervaringen door deze werkwijze. 
 

 Blz 44  onder punt 4.3 door het gebruik van risicoprofielen, bestandsvergelijkingen en 
themacontroles  
Vraag: Zijn er naar aanleiding van de toeslagenaffaire nog aanpassingen gedaan in deze 
methode? 
 
Bij deze methode wordt door een risicoanalyse vooraf het controletraject bepaald. Er wordt 
dus vooraf geanalyseerd welke groepen een verhoogd risico op fraude hebben. Het 
risicoprofiel bepaalt dan de mate van controle. In de praktijk betekent dit dat iedere aanvraag 
vóóraf wordt gescreend door de sociaal rechercheur aan de hand van een risicoanalyse 
(risicoprofiel).  Hij geeft zijn bevindingen door aan de consulenten.  
De consulenten nemen de bevindingen mee in hun onderzoek en beoordeling van de 
aanvraag.   
De uitslag van een risicoanalyse is alleen bedoeld ter ondersteuning van zorgvuldig 
onderzoek en besluitvorming. Het risicoprofiel is dus geen basis voor besluitvorming. 
Besluitvorming vindt pas plaats na zorgvuldig onderzoek en op basis van maatwerk. 
 

 Blz 70 onder 2.3 Er heeft zich in het afgelopen jaar geen dorpskern gemeld 
Vraag: Wat is hiervan de reden? 
Er heeft zich geen kern gemeld en we weten niet wat daar de precieze reden van is. We gaan 
de voorzitter vragen dit te agenderen in het overleg van de gezamenlijke dorpsoverleggen. 
 

 Blz 70 onder 2.4 economische huishouding  
Vraag: 
- Wat wordt hiermee bedoeld? 
- Welke andersoortige huishoudens zijn er? 
De term ‘economische huishouding’ komen we voor het eerst tegen in het manifest dat de 
Gezamenlijke Dorpsoverleggen in januari 2018 hebben gepresenteerd. In het manifest wordt 
deze term als volgt geduid: 
 
“De lokale gemeenschap werkt niet alleen aan de inhoud van de vitale gemeenschap, maar 
wil ook waar mogelijk de verantwoordelijkheid nemen voor de economie die nodig is om 
allerlei trajecten binnen die vitale gemeenschap te ontwikkelen en in de lucht te houden. Deze 
economie is niet een doel op zich (geld verdienen is voor een dorp geen doel op zich), maar 
staat ten dienste van de verdere vitalisering van de lokale gemeenschap. Gemeenschappen 
blijken in staat diverse voorzieningen beter en goedkoper te kunnen organiseren dan de 
gemeente of maatschappelijke instellingen.” 
 
Andere huishoudens in deze context kennen we niet. 
 



 Blz 93 onder 1.4 
De gemeente Peel en Maas heeft in dit kader onderzocht om de motie stimulering sloop en 
duurzame energie uit te werken 
Vraag: Betreft dit de motie stenen voor stenen? 
Dit betreft niet de motie stenen voor stenen 
 

 Blz 97 Gezamenlijk met de Provincie, Staatsbosbeheer en Dorpsoverleg Meijel hebben we 
geïnvesteerd in het project “Vesting en Belfort Meijel” aan de Vossenberg in Meijel 
Vraag: hoeveel heeft de gemeente bijgedragen?  
 
Product 4.2.7 Recreatie en toerisme € 45.000 
Product 3.4.1 Cultuurstimulering € 10.000 
Product 3.1.2 Samenlevingsopbouw € 5.000 
Product 4.1.1 Beleidskader economische ontwikkeling € 10.000 (Kosten procedure wijziging 
Bestemmingsplan) 

 

 Blz 102 onder 1.7 
In Helden is in de nabijheid bij Weidebos een komremmer aangelegd? Hoeveel ongevallen 
zijn er daarna geweest? 
Er zijn vanuit de ongevallen registraties geen ongevallen geregistreerd. 
 

 Blz 104 onder 3.4 Op basis van de Drank en Horecawet zijn 64 controles uitgevoerd 
Vraag: wat zijn de resultaten van deze controles?  
Het naleefgedrag is sinds de invoering van de drank- en horecacontroles (2014) sterk 
verbeterd. Jaarlijks worden branches geprioriteerd a.d.h.v. risicoanalyse (jongerencafés, 
jongerencentra, evenementen, supermarkten, sportkantines). In 2019 zijn al deze branches 
weer bezocht en hebben we extra nadruk gelegd op de sportkantines en evenementen. Er zijn 
15 controledagen op de leeftijdsgrenzen geweest. In totaal is er 68,5 uur gecontroleerd door 
een duo (totaal 137 uur). Bij 12,5% van de uitgevoerde controles zijn tekortkomingen 
geconstateerd verdeeld over deze branches. Bij tekortkomingen zijn we in overleg getreden 
met eigenaar en/of organisatie om bij te sturen. Nieuwe controles zullen uitwijzen of het 
gesprek heeft geholpen. Dit wordt op locatieniveau gemonitord. Aanhoudende tekortkomingen 
zullen handhavend worden opgepakt. Dit is in 2019 niet aan de orde geweest.  
 

 Blz 114 De doorverdeelde kosten uit de kostenplaatsen griffie en KCC zijn in 2019 € 50.000 
hoger 
Vraag: Zitten hier ook de advocaatkosten van de griffier bij?  
Nee, de advocaatkosten m.b.t. de afwikkeling van de arbeidsovereenkomst zijn hier niet in 
opgenomen. 
 

 Blz 114 Lagere kosten (oud)bestuurders: € 50.000  
Vraag: Wat is hiervan de reden? 
In de begroting was nog een (aflopende) stelpost opgenomen m.b.t. wachtgeldverplichtingen. 
Deze bleek in 2019 niet nodig en derhalve is een voordeel gerealiseerd. 
 

 Blz 161 De Gielenhofweg tussen Catharinaweg en Roosenhof wordt in overleg met de 
bewoners anders geprofileerd 
Vraag: Kan dit worden toegelicht? 
In de oorspronkelijke opzet was voorzien in een gelijkvloerse kruisingen. In overleg met de 
bewoners worden de kruisingen nu verhoogd aangelegd met zogenaamde “punaises”. 
Daarnaast wordt nog een wegversmalling middels bloembakken aangebracht. 
 

 Blz 164 Ringovenpark: Met Bouwontwikkeling Jongen en Wonen Limburg zal in 2020 gekeken 
worden naar alternatieven voor de kantorenkavels  
Vraag: wat is hiervan de reden? 
Antwoord: Het plan dateert van 2009 en voorziet in 2 kantoorkavels van Bouwontwikkeling 
Jongen en 1 kantoorkavel van de gemeente. Tot heden is nauwelijks concrete vraag geweest 
naar een  van de kantoorkavels. Zelf zien wij ook dat kantoren leeg komen te staan. Zie onder 
andere het naastgelegen kantoor van de Rabobank. Er wordt daarom gezocht naar mogelijke 
alternatieven voor deze locatie. 



 

 Blz 216 Extra geld € 32.500 per schooljaar voor scholing kinderen statushouders 
Vraag: Terugkoppeling waar dit geld aan wordt besteed. 
Voor de schooljaren 2019-2020 en 2020-2021 is een subsidie van in totaal € 65.000 voor 
taalbegeleiding van nieuwkomers (anderstalige kinderen) op de basisscholen in Peel en Maas 
beschikbaar gesteld. Met een bedrag van € 32.500 per schooljaar draagt de gemeente bij aan 
het NT-2 onderwijs op de basisscholen in Peel en Maas. Met dit bedrag zetten de stichtingen 
voor primair onderwijs in Peel en Maas een team taalspecialisten in. Dit team zal zich richten 
op: 

 Het adviseren en trainen van betrokken leerkrachten over de werkwijze met 
betrekking tot kinderen van statushouders om de kennis en capaciteit op dit vlak 
onder leerkrachten te versterken. 

 Directe ondersteuning bieden op het gebied van de Nederlandse taal aan 
anderstalige kinderen. 

 Investeren in deskundigheidsbevordering op het gebied van NT-2 onderwijs aan 
basisschoolleerlingen, in het bijzonder op het gebied van herkennen van trauma’s. 

 Investeren in de relaties met kinderopvang en voortgezet onderwijs als het gaat om 
de doorlopende leerlijn van kinderen. 

 
Na het eerste schooljaar wordt een evaluatiemoment ingepland (september 2020) met de 
verantwoordelijk wethouders en de betrokken beleidsmedewerkers over de voortgang en 
resultaten van de extra inzet. 


